
Protokół Nr XXXII/17

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 30 czerwca 2017 roku  o godz.9.00

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

===================================================================

W sesji uczestniczyli:

– radni Rady Miejskiej w Bojanowie,

– Burmistrz, Zastępca Burmistrza, radca prawny Urzędu Miejskiego,

– radni powiatowi,

– sołtysi wsi,

– kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo,

– pracownicy Urzędu,

– przedstawiciel lokalnych mediów,
– zaproszeni  goście;   z-ca  Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Rawiczu  nadkom.

Marcin  Mosiek,  Kierownik  Rewiru  Dzielnicowych  w  Bojanowie  mł.  asp.  Mariusz

Plewa,  oficer  prasowy  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w

Rawiczu mł. bryg. Krzysztof Skrzypczak.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia  XXXII  sesji   Rady  Miejskiej  w  Bojanowie  dokonał  jej  przewodniczący  pan

Jarosław Bartkowiak, po czym stwierdził, iż na 15 – osobowy skład Rady w sesji uczestniczy

9 radnych jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały (nieobecni

radni:  Maciej  Jagodziński,  Dariusz Klimasz,  Marek  Kotlarczyk,  Wiesława  Świerzewska,

Krzysztof Wodecki).

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel zawnioskował o dodanie do porządku obrad projektu

uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Bojanowo oraz określenia zasad ich zbywania,

nabywania i wykupu.

W związku z powyższym porządek XXXII sesji przedstawia się następująco:
1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad XXXII sesji Rady Miejskiej.

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXI/17 roku z sesji, która odbyła się w dniu 26 maja 2017

roku.

4. Zapytania radnych.

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okre-

sie                       międzysesyjnym.

6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych

zarządzeniach.
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7. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.

8. Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo.

9. Przygotowanie placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku letnie-

go dzieci i młodzieży.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska

i Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji

sanitarnej w miejscowości Giżyn – cegielnia, gmina Bojanowo”,

b) zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska

i Gospodarki Wodnej w Poznaniu z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji

sanitarnej i wodociągowej w miejscowości Bojanowo”,

c) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  wyznaczenia

korytarza    technologicznego  napowietrznej  linii  elektroenergetycznej  WN

110kV relacji GPZ Rawicz - GPZ Góra, na terenie obrębu Czechnowa i Suło-

wa Małego, Gmina Bojanowo,

d) zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy  Bojanowo na  lata  2017-

2021,

e) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok,

f) emisji  obligacji  Gminy  Bojanowo  oraz  określenia  zasad  ich  zbywania,

nabywania i wykupu.

1. Odpowiedzi na zapytania radnych.

2. Wolne głosy i wnioski.

3. Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr XXXI/17 roku z sesji, która odbyła się w dniu 26 maja

2017 roku,

W związku z tym, iż do  protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 26 maja 2017 roku nie

wniesiono  uwag  pisemnych  i  ustnych  przewodniczący  obradom  zaproponował  aby

przedmiotowego protokołu nie odczytywać. Za propozycją przewodniczącego Rady głosowali

wszyscy obecni na sesji radni – 9 za. W związku z powyższym protokół nr XXXI/17 z dnia

26 maja 2017 roku przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4. Zapytania radnych.
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Pytań nie było.

Do pkt. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak zapoznał  uczestników sesji  z  działaniami

podjętymi w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Pisemna informacja stanowi załącznik

nr 2 do niniejszego protokołu.

Do  pkt.  6.  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy  w  okresie  międzysesyjnym

i o wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach,

które miały miejsce w okresie międzysesyjnym oraz przedstawił wydane zarządzenia. Pytań

nie było. Informacje stanowią załącznik nr 3 i załącznik nr 4 do protokołu.

D  o pkt. 7. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.

Jako pierwszy głos zajął zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Rawiczu nadkom. pan

Marcin Mosiek, który podziękował władzom Gminy oraz państwu Radnym za monitoring

w Bojanowie. Jest on bardzo przydatnym narzędziem w wielu sprawach. Następnie głos zajął

Kierownik  Rewiru  Dzielnicowych  w  Bojanowie  mł  asp.  pan  Mariusz  Plewa,  który

przedstawił sprawozdanie dotyczące stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.

Informacja  stanowi  załącznik  nr 5 do  protokołu.  Pan  Mariusz  Plewa,  poinformował,  że

znacznie spadła ilość przestępstw w Gminie Bojanowo m in. dzięki monitoringowi, który w

znaczny sposób ułatwia pracę policjantów nie tylko z Rewiru Dzielnicowych w Bojanowie

ale także z innych wydziałów KPP w Rawiczu. Pan Kierownik, podziękował również panu

Jarosławowi  Sakowskiemu  za  pomoc  przy  pracach  związanych  z  zapisem  nagrań  z

monitoringu.  Następnie  pan Plewa podsumował  Dni  Bojanowa,  poinformował,  że  zostało

nałożonych 5 mandatów karnych za zakłócanie porządku publicznego. Miejsce miały trzy

interwencje z czego jedna była poza stadionem w Bojanowie oraz dwie kolizje drogowe, nie

związane z Dniami Bojanowa. Jako pierwsza pytanie zadała pani Świerzewska, która zapytała

o niebieskie karty, wobec kogo są  zakładane? Pan Kierownik Plewa wyjaśnił, że niebieska

karta jest zakładana rodzinom, w których stwierdzono znęcanie się fizyczne oraz psychiczne

wobec osób wspólnie  mieszkających w jednym gospodarstwie domowym.  Ponownie  głos
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zajęła pani Świerzewska, która zapytała, czy na podstawie niebieskich kart zostały zabrane

dzieci z rodzin ? Pan Plewa odpowiedział, że niebieskie karty zakłada nie tylko policja, ale

również pedagog szkolny oraz pracownik socjalny. Pani Dyrektor Polc dodała, że w ubiegłym

roku taka sytuacja miała miejsce w Szkole Podstawowej i dzieci zostały zabrane do rodzin

zastępczych. Więcej pytań nie było. 

Do pkt. 8. Ocena stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo.

Jako  pierwszy  głos  zajął  oficer  prasowy  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży

Pożarnej w Rawiczu mł. bryg. pan Krzysztof Skrzypczak, który podziękował za współpracę

PSP  z  OSP  w  Gminie  Bojanowo,  władzom  oraz  Radzie  Miejskiej.  Pan  Skrzypczak

podziękował również za nowy samochód strażacki  dla  OSP Kawcze.  Pan oficer  prasowy,

zaznaczył, że martwi go niska frekwencja strażaków OSP w Gminnych Zawodach Sportowo-

Pożarniczych, wzięła w nich udział znacznie mniejsza ilość drużyn niż w roku ubiegłym. Pan

Skrzypczak, skierował prośbę do państwa Radnych, by zachęcali młodzież do wstąpienia w

szeregi OSP                w Gminie Bojanowo. Następnie głos zajął pan Sołtysiak, który dodał,

że Gmina zaangażuje się w pozyskiwanie nowej kadry. Kolejno głos zajęła pani Jagodzik,

która zapytała                                           o przeprowadzane akcje przez KP PSP w Rawiczu

dotyczące sprawdzenia stanu bezpieczeństwa w gospodarstwach rolnych. Czy takie działania

są coroczne? Odpowiedzi udzielił pan Skrzypczak, który powiedział, że co roku wybierana

jest i sprawdzana inna miejscowość z powiatu. Takie prace zajmują dość dużo czasu dlatego

KP PSP nie  jest  w  stanie  przeprowadzić  corocznie  takich  akcji  w  każdej  miejscowości.

Następnie  głos  zajął  Radny  Powiatowy,  pan  Ceglarek,  który  podziękował  służbom

mundurowym za zaangażowanie                          i zabezpieczenie meczy w Gminie

Bojanowo.  Więcej  pytań  nie  było.  Sprawozdanie  dotyczące  stanu  bezpieczeństwa

przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Do pkt. 9. Przygotowanie placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku

letniego dzieci i młodzieży.

Głos zajęła  Dyrektor  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  w Bojanowie,  pani  Maria Biadalska,

która poinformowała, że w bibliotece będą się odbywały zajęcia dla dzieci w środy i w piątki

od 13.00 do 15.00. Zajęcia w tym roku wyjątkowo będą trwały do 16 sierpnia, ponieważ od

17  sierpnia  do  2  września  w  bibliotece  będzie  kontrola  księgozbioru.  Pytań  nie  było.

Sprawozdanie dotyczące przygotowania placówek szkolnych i  pozaszkolnych do realizacji

4



wypoczynku letniego dzieci i młodzieży stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Kolejno  głos  zajął  Dyrektor  Gminnego  Centrum  Kultury  Sportu  Turystyki  i  Rekreacji

w Bojanowie pan Maciej Ratajczak, który poinformował, że zajęcia dla dzieci odbywać się

będą we wtorki i czwartki. Najbliższe spotkanie odbędzie się w amfiteatrze oraz planowany

jest wyjazd na basen do Góry. W Bojanowie odbywają się również półkolonie dla dzieci i

młodzieży  szkolnej  są  to  dwa  turnusy,  które  trwają  po  dwa  tygodnie.  Pytań  nie  było.

Sprawozdanie dotyczące przygotowania placówek szkolnych i  pozaszkolnych do realizacji

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Następnie głos  zajęła  pani  Jankowiak z  Ośrodka Pomocy Społecznej  w Bojanowie,  która

poinformowała, że Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych organizuje

wyjazd dla 50 dzieci z Gminy Bojanowo do Koroniev w Czeskiej Republice, jest to kolonia

7 dniowa.  Koszt wyjazdu to 770 złotych z czego Gmina pokrywa 650 złotych. Dodatkowo

w tym roku jest 7 darmowych miejsc na kolonie organizowaną dla dzieci z rodzin o niskich

dochodach, które będą się odbywać w Polanicy Zdrój w terminie od 3 sierpnia do 16 sierpnia.

Głos zajął pan Burmistrz, który dodał, że jest jeszcze dodatkowa oferta wypoczynkowa dla

dzieci z terenu Gminy Bojanowo, jest to obóz organizowany przez KP PSP. Kolonia odbywa

się przez dwa tygodnie w Brennie, koszty obozu to 235 złotych. Dzieci w Bojanowie mają

bogatą ofertę wakacyjną. Pan Sołtysiak dodał, że na kolonie jedzie 15 dzieci z Bojanowa.

Więcej  pytań  nie  było.  Sprawozdanie  dotyczące  przygotowania  placówek  szkolnych

i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży stanowi załącznik nr 9

do protokołu.

Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie:

a) zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska

i  Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowę kanalizacji

sanitarnej w miejscowości Giżyn – cegielnia, gmina Bojanowo”,

Do projektu uchwały nie było pytań. Uchwałę podjęto 9 głosami „za”, (nieobecni radni: Ma-

ciej Jagodziński, Dariusz Klimasz, Marek Kotlarczyk, Wiesława Świerzewska, Krzysztof Wo-

decki). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2017 roku w sprawie zacią-

gnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Po-

znaniu                    z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości Gi-

żyn – cegielnia, gmina Bojanowo”, została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
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Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie:

b) zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska

i  Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu  z  przeznaczeniem  na  „Budowę kanalizacji

sanitarnej i wodociągowej w miejscowości Bojanowo”,

Do projektu uchwały nie było pytań. Uchwałę podjęto 9 głosami „za”, (nieobecni radni: Ma-

ciej Jagodziński, Dariusz Klimasz, Marek Kotlarczyk, Wiesława Świerzewska, Krzysztof Wo-

decki). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2017 roku w sprawie zacią-

gnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Po-

znaniu                 z przeznaczeniem na „Budowę kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w

miejscowości                       Bojanowo”, została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do protoko-

łu.

Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie:

c) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  wyznaczenia

korytarza   technologicznego napowietrznej linii elektroenergetycznej WN 110kV

relacji GPZ Rawicz - GPZ Góra, na terenie obrębu Czechnowa i Sułowa Małego,

Gmina Bojanowo,

Do projektu uchwały nie było pytań. Uchwałę podjęto 9 głosami „za”, (nieobecni radni: Ma-

ciej Jagodziński, Dariusz Klimasz, Marek Kotlarczyk, Wiesława Świerzewska, Krzysztof Wo-

decki). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2017 roku w sprawie miej-

scowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wyznaczenia korytarza   technologicz-

nego                   napowietrznej linii elektroenergetycznej WN 110kV relacji GPZ Rawicz -

GPZ Góra, na terenie obrębu Czechnowa i Sułowa Małego, Gmina Bojanowo, została podjęta

i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie:

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2017-2021,

Pan  Poprawski  wyjaśnił,  że  do  budżetu  zostały  wprowadzone  wolne  środki  z  roku  2016

w wysokości 50.297,00 złotych. Został zwiększony dochód z niezrealizowanych wydatków
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niewygasających za rok 2016 w wysokości 2.352.61 złotych oraz dochód w kwocie 8.118,52

złotych z tytułu  opłat  za energię  elektryczną  za lata  2015/2016.  Pan Poprawski dodał,  że

w  związku  z  powyższym  zmienia  się  kwota  wydatki  o  kwotę  60.768013  z  na:  zakup

materiałów  i  wyposażenia  oraz  usług  związanych  z  realizacją  programu  profilaktyki  i

przeciwdziałania problemom alkoholowym i narkomanii w kwocie 35.297,00 złotych, zakup

usług remontowych w Szkole Podstawowej w Golinie Wielkiej w kwocie 15.000,00 złotych,

zakup materiałów                  i wyposażenia w Urzędzie Miejskim w Bojanowie w kwocie

2.352,61  złotych,  zakup  usług  remontowych  w  Gimnazjum  w  kwocie  8.118,52  złotych.

Zwiększył  się  dochód  i  wydatki                       o  kwotę  18.082,00 zł  zgodnie  z

zawiadomieniem  Zn.:  FB-I.3111.166.2017.8  z  dnia  26.06.2017  roku  Wojewody

Wielkopolskiego  w  sprawie  zwiększenia  planu  dotacji  celowej  na  dofinansowanie  zadań

realizowanych w ramach wieloletniego programu wspierania finansowego gmin w zakresie

dożywiania "Pomoc państwa w zakresie dożywiania". Następnie wprowadzone zostały wolne

środki  z  roku  2016  w  wysokości  20.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  wydatki  Szkoły

Podstawowej w Gościejewicach w zakresie zakupu usług remontowych. Wprowadzono po

stronie przychodów kwotę obligacji przypadającą na rok 2017 - tj. 500.000,00 zł. Pierwsza

seria w wysokości 200.000,00 zł została przeznaczona na wydatki inwestycyjne - Budowę

chodnika w miejscowości Gołaszyn. Pozostałą kwotą 300.000,00 zł zwiększa się rozchody.

Nastąpiły  przeniesienia  między  paragrafami  w  planie  wydatków  Szkoły  Podstawowej  w

Bojanowie, między paragrafami w planie wydatków Urzędu Miejskiego                     w

Bojanowie oraz w planie wydatków Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie. W związku

z  tą  zmianą  wprowadza  się  nowe  jednoroczne  zadanie  inwestycyjne  -  zakup  pieca

kuchennego - 8.800,00 zł w § 606. Pytań nie było.

Uchwałę podjęto 8 głosami „za” przy jednym głosie wstrzymującym się (Tomasz Woźniczka),

(nieobecni  radni:  Maciej  Jagodziński,  Dariusz  Klimasz,  Marek  Kotlarczyk,  Wiesława

Świerzewska, Krzysztof Wodecki).  Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca

2017 roku w sprawi zmiany Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Bojanowo na lata

2017-2021, została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie:

e) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.
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Do projektu uchwały pytań nie było. Uchwałę podjęto 9 głosami „za”, (nieobecni radni: Ma-

ciej Jagodziński, Dariusz Klimasz, Marek Kotlarczyk, Wiesława Świerzewska, Krzysztof Wo-

decki). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2017 roku w sprawie zmiany

uchwały budżetowej na 2017 rok, została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie:

f) emisji obligacji Gminy Bojanowo oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania

i wykupu.

Głos  zajął  sołtys  Pakówki,  pan  Gurdak,  który  zapytał  czy  można  przedstawić  w skrócie

informacje dotyczące obligacji? Odpowiedzi udzielił pan Burmistrz, który poinformował, że

na                            posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie, była zaproszo-

na pani Aleksandra Hochenzy z firmy Curulis, która objaśniła na czym polega zakup obliga-

cji. Pan Burmistrz                nadmienił, że obligacje są pod konkretną inwestycję, na kwotę

taką jaka jest potrzebna. Gmina będzie ponosić koszty prowizji tylko od pobranej kwoty. W

2017 roku zostanie uruchomiona pierwsza transza na kwotę 500 000,00 złotych m. in. na bu-

dowę  chodnika  w  Gołaszynie.  Ogólne  zapotrzebowanie  Gminy  Bojanowo  wynosi

7 000 000,00 złotych. Spłata obligacji                zacznie się od 2024 roku i potrwa do 2029

roku. Więcej pytań nie było.

Uchwałę podjęto 9 głosami  „za”, (nieobecni  radni:  Maciej  Jagodziński,  Dariusz Klimasz,

Marek  Kotlarczyk,  Wiesława  Świerzewska,  Krzysztof  Wodecki).  Uchwała  Rady  Miejskiej

w Bojanowie z dnia 30 czerwca 2017 roku w sprawie emisji obligacji Gminy Bojanowo oraz

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, została podjęta i stanowi załącznik nr

15 do protokołu.

Do pkt.11. Odpowiedzi na zapytania radnych

Pytań nie było.

Do pkt. 12. Wolne głosy i wnioski

Jako pierwszy głos zabrał pan Maćkowiak, który podziękował za montaż lustra drogowego na

skrzyżowaniu w Wydartowie Pierwszym. Pan Burmistrz przyjął podziękowania i powiedział,

że  podziękowania  zostaną  przekazane  do  referatu  Inwestycji  i  Rozwoju.  Wniosek  został
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rozpatrzony  pozytywnie  przede  wszystkim  ze  względów  na  bezpieczeństwo  pieszych

i  zmotoryzowanych  mieszkańców.  Kolejno  głos  zajął  pan  radny  Powiatowy Bijak,  który

wspomniał o ścieżce rowerowej biegnącej wzdłuż drogi S5 (Poznań - Wrocław), czy gmina

Bojanowo  będzie  uczestniczyć  w  tym  stowarzyszeniu?  Pan  Burmistrz  odpowiedział,  że

uczestniczył  w  spotkaniu  konsultacyjnym  w  sprawie  trasy  rowerowej  wzdłuż  drogi

ekspresowej S5 (Poznań – Wrocław), które zorganizował Burmistrz Rawicza, pan Grzegorz

Kubik. W spotkaniu brało udział 35 osób m. in. przedstawiciele stowarzyszeń rowerowych,

turystycznych oraz GDDKiA w Poznaniu i we Wrocławiu. W spotkaniu uczestniczyli również

przedstawiciele samorządów. Głównym celem stowarzyszenia będzie promocja turystyczna

trasy rowerowej, Gmina Bojanowo przyłączy się do stowarzyszenia. Ponownie pytanie zadał

pan  Bijak,  który  zapytał,  czy  GDDKiA  nie  ma  nic  przeciwko  aby  korzystać  z  dróg

technicznych? Pan Burmistrz odpowiedział, że przedstawiciele GDDKiA obecni na spotkaniu

byli  przychylni,  aby  korzystać  z  trasy  rowerowej.  Więcej  pytań  nie  było.  Po  dyskusji

Przewodniczący Rady, pan Jarosław Bartkowiak życzył wszystkim obecnym na posiedzeniu

udanych wakacji.

Do pkt. 13. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku   XXXII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie

przewodniczący  Jarosław  Bartkowiak  dziękując  wszystkim  za  przybycie  o  godz.  10.10

zamknął obrady.

Protokolant: Przewodniczący Rady

Karolina Juskowiak (-) Jarosław Bartkowiak
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